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Z á p i s n i c a 

z 4. verejného  zasadnutia obecného zastupiteľstva v Španej Doline, konaného dňa 26.3.2019 

Prítomní :  

Starostka : Mgr. Martina Wilhelmerová 

Poslanci : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs, Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík  

                Milan Vigaš prišiel pri prejednávaní bodu 7/rôzne 

Hostia : podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia                                                                                                                                    

2. Schválenie programu                                                                                                                

3. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa                                                   

4. Schválenie zmluvy o zriadení združenia obcí s názvom “ Banskobystrické regionálne 

združenie obcí                                                                                                                                         

5. Schválenie uzavretia zmluvy so spoločnosťou NUNOFIA, s.r.o.                                                       

6. Schválenie rozpočtového opatrenia č.1/2019                                                                                             

7. Rôzne                                                                                                                                              

8. Návrh uznesenia                                                                                                                                      

9. Záver    

K bodu 1/:                                                                                                                                      

Starostka otvorila 4. verejné zasadnutie obecného zastupiteľstva, privítala všetkých 

prítomných. Ospravedlnila p. Milana Vigaša ( pre neodkladné pracovné povinnosti príde 

neskoršie ). 

K bodu 2/: 

Starostka predložila program zasadnutia. K predloženému programu neboli žiadne 

pripomienky. 

Hlasovanie :                                                                                                                                           

Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs, Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík  

K bodu 3/:                                                                                                                                                                              

Starostka  určila za zapisovateľku   Mgr. Annu Šlaukovú, za overovateľov zápisnice                                         

Ing. Andreja Ľuptáka a Ing. Jána  Rýsa.                                                                                                                 

Do návrhovej komisie starostka navrhla za predsedu  Ing. Andreja Ľuptáka, za  členov                                 

Ing. Ladislava Vajcíka  p. Zuzanu Schönafinger. 

Hlasovanie :                                                                                                                                           

Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs, Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík                         

Proti : 0                                                         Zdržal sa : 0 
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K bodu 4/: 

Starostka predložila na schválenie  zmluvu o zriadení združenia obcí s názvom                                     

“ Banskobystrické regionálne združenie obcí   “.                                                                                                                                      

K predloženej zmluve neboli vznesené žiadne pripomienky. 

Hlasovanie :                                                                                                                                           

Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs, Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík 

Proti : 0                                                         Zdržal sa : 0 

K bodu 5/: 

Starostka predložila na schválenie zmluvu so spoločnosťou NUNOFIA, s.r.o.. Zmluva sa týka 

vydania eurobankovky s nulovou hodnotou v počte 8500,00 ks  v obstarávacej hodnote 

1,30/ks. Predpokladané vydanie mesiac júl 2019 .                      

Hlasovanie :                                                                                                                                           

Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs, Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík                         

Proti : 0                                                         Zdržal sa : 0 

K bodu 6/:                                                                                                                                                                                

Mgr. Anna Šlauková predložila návrh rozpočtového opatrenia č. 1/2019 a to povolené 

prekročenie výdavkov. Rozpočtové opatrenie sa týka zvýšenia výdavkov na položke 637003 

Propagácia, reklama, inzercia o 11050,00 € na úhradu obstarania nulovej eurobankovky.  

. Hlasovanie :                                                                                                                                           

Za : Ing. Andrej Ľupták, Ing. Ján Rýs, Zuzana Schönafinger, Ing. Ladislav Vajcík                          

Proti : 0                                                         Zdržal sa : 0 

K bodu 7/: 

Starostka informovala o plánovanej brigáde na deň 6.4.2019. V prípade nepriaznivého počasia 

sa termín posunie. Spolu s poslancami sa dohodli, čo všetko treba upratať, resp. opraviť.                  

( napr. opraviť info tabuľu na Fajtlovej, upratanie priestory námestia a za hasičňou, oprava 

autobusovej zástavky v Uľanke). 

Ing. Ján Rýs – upozornil na nekvalitnú opravu schodov , ktoré sa opravovali z prostriedkov 

PPA. 

Ing. Ján Rýs – pripomenul napísanie listu p. Belkovi na VÚC, týkajúci sa opravy a údržby 

prístupovej cesty do Španej Doliny. 

Ing. Ján Rýs -  požadoval informáciu ohľadne kompostérov pre občanov, ktoré by mala obec 

dostať z Mikroregiónu Pod Panskym dielom. 

Starostka informovala, že vo štvrtok 28.3.2019 je stretnutie Mikroregiónu, na ktorom sa bude  

informovať o aktuálnom stave vybavenia kompostérov. 

Starostka informovala o opätovnom poškodení  zámky na vchode do Prekopu.  

Ing. Slobodník – spýtal sa, kedy sa dočistia cesty od štrku.  Ďalej požiadal o opravu hydrantu 

na Grobe a doplniť potrebným vybavením, aby toto bolo možné v prípade potreby použiť. 
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Upozornil, že v minulom roku VO svietilo zbytočne dlho a preto je potrebné  nastaviť vhodné 

svietenie VO.  

Starostka odpovedala, že auto na dočistenie ciest od štrku je objednané. VO je už nastavené. 

Pokiaľ ide o opravu hydrantu, jednala s pracovníkmi VEOLIA. Bude podaná písomná žiadosť 

o opravu viacerých hydrantov.  

Ing. Sedliačik – poďakoval v mene bežkárov za úpravu bežeckej trasy . Spolu s p. Vajcíkom 

chcú vypíliť dreviny,  aby nezavadzali a  ratrak mal lepší prístup na úpravu trate v budúcej 

zimnej sezóne. 

K bodu 8/:                                                                                                                                                                               

Predseda návrhovej komisie Ing. Andrej Ľupták  prečítal návrh na uznesenie zo 4.verejného  

zasadnutia obecného zastupiteľstva v Španej Doline. O jednotlivých bodoch poslanci 

hlasovali priebežne. 

K bodu 9/: 

Starostka po vyčerpaní všetkých bodov programu  4.verejné zasadnutie obecného zastupiteľstva  

ukončila.  

 

Zapísala :  Mgr. Anna Šlauková   ……………………….. 

 

Overili :  Ing. Ján Rýs : ………………………………….. 

               Ing Andrej Ľupták   …………………………….                                      

           

 

V Španej Doline, 26.03.2019 

         Mgr. Martina Wilhelmerová 

        starostka obce  

 

 

Vyvesené : ……………………………. 

 

Zvesené : …………………………….. 

 

 


